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a r m a n m e l i . i r

توافق بارسلونا با هانسی فلیک

ژاوی از بارسا اخراج شد 

قدوسبهمالمومیپیوندد؟ 
هافبک تیم ملی فوتبال کشورمان ممکن است 
 Fotboll« به زادگاه خود بازگردد. به گزارش سایت
Direkt« سوئد، باشگاه مالمو در تابستان سال 
2023 برای جذب سامان قدوس اقدام کرد، اما 
این بازیکن ایرانی در نهایت تصمیم گرفت با 
باشگاه برنتفورد قرارداد امضا کند. قرارداد قدوس 
با باشگاه انگلیسی به پایان رسیده و از برنتفورد 
جدا شده است. باشگاه مالمو اخیراً برای جذب 
قدوس اقدام و دانیل آندرسون، مدیر ورزشی این 
باشگاه نیز این خبر را تأیید کرده است. آندرسون 
درباره اقدام باشگاه مالمو برای خرید هافبک 
30 ساله تیم ملی ایران گفت: همان طور که قبلاً 
گفته ام، قدوس بازیکنی است که دنبال کردن 
او همیشه جذاب است. سامان بازیکنی بزرگ 
در سطح بالایی به شمار می رود. تماسی برقرار 
شده؛ نه چیزیی بیشتر. سامان قدوس در فصل 
24- 2023 در مجموع 756 دقیقه برای برنتفورد 

به میدان رفت و یک بار موفق به گلزنی شد.

ویژه

گفتوگو

محمد نوری پیشکسوت استقلال و کارشناس 
فوتبال در خصوص وضعیت رقابت های لیگ 
برتر در روزهای پایانی صحبت کرد. وی می گوید 
گر دقت  لیگ ما از نظر پولی حرفه ای است شما ا
کنید می بینید که یک بازیکن مبالغ نجومی و 
میلیاردی دریافت می کند، اما متأسفانه سقفی 

برای این موضوع تعیین نشده است. 
    نظر شما در رابطه با تعویق مسابقات 

لیگ برتر، چیست؟
مسابقه  یک  برای  تیم  یک  که  زمانی   
برنامه ریزی می کند و نکات فنی را پشت سر 
تعویق مسابقات  می گذارد موضوعاتی مثل 
می تواند روی کیفیت آن ها تأثیر منفی بگذارد، 
اما به هر حال این تصمیم اجتناب ناپذیر بود 
و برای همه تیم ها اتفاق افتاد. امیدوارم کادر 
فنی آبی پوشان با برنامه و تمرکز بالایی به مصاف 
نساجی بروند. لیگ ما از نظر پولی حرفه ای است 
گر دقت کنید می بینید که یک بازیکن مبالغ  شما ا
نجومی و میلیاردی دریافت می کند، اما متأسفانه 
سقفی برای این موضوع تعیین نشده. با اینکه 
همواره از سقف قرارداد ها صحبت می کنند، اما 
این موضوع فقط برای استقلال صدق می کرد و 
تنها تیمی که به آن پایبند بود آبی پوشان بودند. 
گر بخواهیم از نظر مالی لیگ را ارزیابی کنیم  ا
چرا که نه لیگ ما حرفه ای است و به این سبب 
یک عده بازیکن بی کیفیت پول های نجومی 
گر همین پول ها را برای زیرساخت ها  می گیرند. ا
و یا زمین تمرینی هزینه می کردند ارزش بیشتری 
داشت تا اینکه یک عده بازیکن بنجل پول های 

میلیاردی بگیرند و بروند. 
    انتقادات فراوانی در مورد عملکرد داوران 

مطرح شده است!
ما متأسفانه یکی از ضعیف ترین کمیته های 
داوران را داریم. هر کسی هم که در این کمیته 
مقامی می گیرد مشکل ایجاد می شود. متأسفانه 
چیدمان داوری ها برای مسابقات لیگ برتر تماماً 
مهندسی شده است. بسیاری از تیم ها زحمت 
می کشند و برای یک مسابقه تمرینات پرفشاری 
را طی می کنند، اما متأسفانه به خاطر یک اشتباه 
داوری زحماتشان به هدر می رود. به شخصه 
از داوری مقابل نساجی ترس دارم. امیدوارم 
حیدری با وجدان سوت بزند و به گونه ای این 
دیدار را قضاوت کند که شب به راحتی بخوابد. 
لان کساد  با آمدن وی ای آر  کاسبی خیلی از دلا
می شود. سطح پایین ترین لیگ های آسیا هم 
کمک داور ویدئویی دارند. با وجود چنین منابع 
گر کمک داور ویدئویی را نمی آورند قطعاً  مالی ا

نمی خواهند اتفاقی برای جیبشان بیفتد. 

نوری:  
پولی لیگماازنظر

حرفهایاست

اولینبردتیموالیبالبانوان 
چلنجکاپآسیا در

به  ایران  بانوان  والیبال  تیم ملی  تسنیم: 
نخستین پیروزی در رقابت های چلنج کاپ آسیا 
دست یافت به گزارش سایت فدراسیون والیبال؛ 
سومین دوره مسابقات والیبال چلنج کاپ زنان 
از چهارشنبه دوم خرداد در فیلیپین آغاز شد و 
تیم ملی والیبال زنان ایران در سومین روز این 
تورنمنت و دومین دیدار خود در این رقابت ها 
برابر چین تایپه قرار گرفت و 3 بر یک به پیروزی 
گردان جوان پدیده بلوری زاده ست  رسید. شا
گذار  اول را با وجود ارائه بازی خوب 24 بر 26 وا
کردند، اما بازی در ست های دوم، سوم و چهارم 
با درخشش تمام بازیکنان ایران 25 بر 20، 25 بر 
18 و 28 بر 26 به اتمام رسید تا از این دیدار ایران 
سه امتیاز کسب کند. ای دی یوس اخمدوف از 
قزاقستان و هانگ ژی یونگ از هنگ کنگ داوران 
این مسابقه بودند و تیم ملی والیبال ایران این 
کاپیتان(، درسا  دیدار را با ترکیب آیتک سلامت )
فلاح، الهه پورصالح، ریحانه کریمی، زهرا کریمی و 
شقایق حسن خانی شروع کرد. محدثه مشتاقی 
و نگار هاشمی هم لیبروهای ایران بودند. درسا 
فلاح پاسور تیم ملی در لحظاتی از مسابقه از 
ناحیه کمر احساس درد می کرد و دقایقی بیرون 
رفت اما دوباره به میدان برگشت. تیم ملی والیبال 
زنان ایران در سومین مسابقه خود در مرحله 
مقدماتی این رقابت ها به مصاف فیلیپین میزبان 

می رود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

بیــنالمــلل
  در صورت حضور ونسان کمپانی در بایرن، باید جک 
گریلیش را اولین خرید بزرگ بایرن دانست. گریلیش در سال 
2021 پس از درخشش در استون ویلا با مبلغ 100 میلیون پوند 
به سیتی نقل مکان کرد، اما در این فصل نتوانست جایگاه 
ثابتی را تحت هدایت پپ گواردیولا به دست بیاورد و تنها 10 
بار در لیگ برتر از ابتدا برای سیتی به میدان رفت. ملی پوش 
انگلیسی تنها سه گل و یک پاس گل در لیگ برتر داده است 
که آمار خوبی برای او نیست. این بازیکن 28 ساله در لیست 
مقدماتی انگلیس برای یورو 2024 قرار گرفته است اما گمانه 
زنی ها در مورد آینده او در سیتی  همچنان ادامه دارد. بایرن 
مونیخ علاقه مند به آوردن او به آلمان است و خواستار به 
خدمت گرفتن او شده است. به گزارش سان، بایرن به انتصاب 
ونسان کمپانی، اسطوره سیتی به عنوان سرمربی جدید خود 
نزدیک شده و این بازیکن بلژیکی گریلیش را به عنوان بازیکنی 
عالی برای بازسازی بایرن معرفی کرده است. کمپانی یکی 
از طرفداران گریلیش است و اطمینان دارد که مونیخی ها 

می توانند او را متقاعد کنند تا به بوندسلیگا 
برود جایی که هری کین نیز در این تیم 
بازی می کند. گریلیش پس از کسب یک 
قهرمانی دیگر در لیگ برتر اعتراف کرد که 
از عملکرد خود در طول فصل راضی نبوده 

است. او به اسکای اسپورت گفت: 
احساس نمی کنم در این فصل 

عملکرد خوبی داشته باشم 
ولی امسال نسبت به سال 

اولم بهتر عمل کردم.

علی خسروی: 

گفت: داوران ما  کمیته داوران فوتبال  عضو 
ک تر هستند، کمتر از همه  در فوتبال از همه پا
می گیرند و بیشتر از همه زحمت می کشند. من بچه 
جنوب شهرم و از این گونه تهدیدها نمی ترسم. 
علی خسروی در حاشیه مراسم تشیع پیکر حسین 
خوشخوان و تهدیدهایی که علیه او و خانواده اش 
در فضای مجازی انجام شده است، گفت: در فضای 
مجازی من را تهدید کردند که در مراسم تشییع 
حسین خوشخوان من را می کشند به خاطر اینکه 
من ثابت کردم داوران ما شیتیل بگیر نیستند. ما 
شیتیل بگیر نیستیم. شیتیل را آنها خواستند به ما 
بدهند ما نگرفتیم و آنها را از دفتر بیرون انداختیم 
و همه می دانند که چه کسانی هستند. وی افزود: 
کمیته اخلاق و انضباطی ما را بخواهد. دوربین های 
اداره هست بیایند بگویند چه کسانی آمدند که عضو 
کمیته داوران را بخرند اما ما آن ها را بیرون انداختیم. 
همه می دانند چرا آن زمانی که من گفتم کسی 
موضوع را جدی نگرفت. من خودم عضو کمیته 
داوران هستم و بعضی وقت ها در چیدمان بازی های 
استقلال و پرسپولیس نقش دارم. آن زمانی که من 

گفتم کسی باور نکرد. رادیو گفت، بیست و سی نشان 
داد چرا آن زمان کسی نیومد باید می گذاشتند این 
افتضاح بار آید؟ من حتی به مسئولین ذی ربط، به 
فدراسیون و حتی به قلعه نویی فرستادم اما کسی 
اقدام نکرد. خسروی در پاسخ به این پرسش که 
چقدر به این مساله امیدوار هستید، تصریح کرد: 
من تا حالا خیلی امیدوار نبودم. باید خیلی سریع تر 
و قاطع تر عمل کنند. کسانی که مورد اتهام واقع 
شدند خودشان و خانواده شان خیلی الان ناراحت 
گر متهم  گر متهم هستند که هیچی اما ا هستند، ا
نیستند سریع تر به سر کار خود برگردند. الان هرکی 
، به  به هر کس دیگری تهمت می زند. به خبرنگار
مجری، به سرمربی و مربی و... تهمت می زنند. فقط 
کبان شهرداری تهمت بزنند و بگویند آن  مانده به پا
50 یا 100 تومنی که به آن می دهند شیتیل است. آقا 
شیتیل را شما به فوتبال آورید، زیرا این قدر پول های 
ج کنید،  غیرقابل شمارش گرفتید که آمدید خر
نتوانستید داوران ما را بخرید. ممکن است چند نفر 
باشند آن ها را اعلام کنید این قدر در فضای مجازی 

تهدید نکنید. 

خواستند شیتیل بدهند آنها را از دفتر بیرون انداختیم

فوتبالماحرفهاینیست

دوست ندارم در این مقطع درباره این مسائل صحبت کنم، 
کثراً به ضرر پرسپولیس  اما سوت های داوران در این فصل ا
که همه چیز در  بوده است. همواره به این امید داشتیم 
که 2 نفر از  خ دهد، اما به وضوح دیدیم  مستطیل سبز ر
مسئولان رده بالای فوتبال فساد های گسترده ای را ایجاد 
 VAR کردند. بهترین راهکار در این مقطع از لیگ این بود که
را برای 3 بازی پایانی لیگ وارد می کردند تا بازیکنان با تمرکز 
بیشتری به مسابقات ادامه دهند. متأسفانه 2 تیم ریشه دار 
لیگ برتر در آستانه سقوط قرار دارند و امیدوارم به ناحق به 
لیگ یک سقوط نکنند. متأسفانه فوتبال ما حرفه ای نیست و 
در حد همان آماتور پیش می رود. لیگ ما فقط اسم حرفه ای 
بودن را یدک می کشد. منصفانه بگویم که در بحث قرارداد ها 
واقعاً حرفه ای هستیم و بازیکنان به صورت حرفه ای پول 
می گیرند و به صورت آماتور در زمین بازی می کنند. متأسفانه 
لیگ ایران مسیر خوبی را پیش نگرفته و از لحاظ امکانات 
در مقایسه با بسیاری از کشور ها عقب هستیم. زمین چمن، 
تجهیزات مناسب و... از جمله امکانات پیش پا افتاده ای 
هستند که باشگاه های معدودی در ایران از آن برخوردار 
هستند. برای پیشرفت در آسیا باید این مشکلات رفع شود.  
متأسفانه فوتبال ما به سمتی پیش می رود که جوانانمان 
الگوی خوبی ندارند و روز به روز به بیراهه می روند. باید مراقب 
استعداد هایی که در فوتبال حرفی برای گفتن دارند باشیم، 
زیرا آن ها سرمایه های فوتبال هستند و در آینده می توانند تیم 
ملی ایران را در جوامع بین الملل سربلند کنند. برنامه ای که 
در تلویزیون به عنوان ستاره ساز پخش شد تنها یک شو بود و 
برای این بود که مردم در شب های عید وقتشان را بگذرانند. 
متأسفانه هیچ کدام از آن ها استعدادیابی نشدند و پس از آن 
چیزی حدود ۹۹ درصد آن ها رها شدند و یا به بیراهه رفتند. با 
این شیوه به نظر من فوتبال ایران تا چند سال آینده ستاره ای 
نخواهد داشت.   ما به طور کل باید تنها تمرکزمان را روی نتایج 
خودمان بگذاریم و بدون توجه به نتایج استقلال در 3 بازی 
پیش رو تمام تلاشمان را بکنیم تا ۹ امتیاز ممکن را کسب 
گر  گر استقلال لغزش داشت که قهرمانیم، اما ا کنیم و در پایان ا
آنها نتایج لازم را به دست آوردند پس به این نتیجه می رسیم 
که آنها هم تلاش خود را انجام دادند و شایستگی قهرمانی 
را داشتند. امیدوارم که در پایان نام پرسپولیس روی جام 

قهرمانی حک شود.

اسماعیلحلالی
کارشناسفوتبال

انتشار  با  بارسلونا  باشگاه  رسمی  سایت  ملی:  آرمان 
بیانیه ای از برکناری ژاوی هرناندس از سرمربیگری این تیم 

در پایان فصل جاری خبر داد. 
   رد پیشنهاد کره ای ها 

نشریه موندودپورتیووی کاتالونیا نوشته است که ژاوی 
هرناندس سرمربی تیم فوتبال بارسلونا، در پایان فصل از این 
تیم جدا می شود و در واقع رئیس باشگاه خوان لاپورتا آماده 
اخراج اوست آن هم درست چند هفته پس از تمنا کردن از او 
. ژاوی 44 ساله  برای ادامه دادن به کارش برای 12 ماه دیگر
ماه ژانویه اعلام کرد که در پایان فصل به کارش در کادر فنی 
بارسلونا خاتمه می دهد، اما چند هفته بعد اولین زمزمه ها 
مبنی بر وسوسه شدن او به ماندن در جمع آبی و اناری ها 
ح شد. در همان مقطع زمانی گویا فدراسیون فوتبال  مطر
کره جنوبی به ژاوی پیشنهاد می دهد جای سرمربی اخراجی 
، یورگن گلینزمن را بگیرد که هافبک سابق  تیم  ملی این کشور
تیم ملی اسپانیا محترمانه آن را رد می کند. مدت کوتاهی 
پس از آنکه ژاوی اعلام کرد در پایان فصل بارسلونا را ترک 

می کند، خبرهایی منتشر شد مبنی بر اینکه، او فصل آینده 
قصد ندارد هدایت هیچ تیم دیگری را برعهده بگیرد. از 
قرارداد ژاوی با بارسلونا یک فصل دیگر باقی مانده است اما 
موندودپورتیوو مدعی شده که لاپورتا پس از بازی بارسا و 

سویا سرمربی تیم را اخراج خواهد کرد. 
    اختلافات؟

هفته گذشته بود که سرمربی تیم فوتبال بارسلونا درباره 
پیروزی تیمش مقابل رایو وایکانو، آینده حرفه ای اش و رئال 
مادرید صحبت کرد. ژاوی هرناندس که تیم تحت هدایتش 
لیگای اسپانیا موفق شد رایو وایکانو  در هفته سی و هفتم لا
را با نتیجه 3 بر صفر از پیش رو بردارد و نایب قهرمانی اش در 
این رقابت ها را قطعی کند، پس از این دیدار گفت: تبریک 
لیگا. ما این فصل در  به رئال مادرید بابت قهرمانی در لا
بازی های مهم خوب رقابت نکردیم و امتیازات مهمی را از 
دست دادیم. چیزی که این فصل تغییر کرد، رئال مادرید 
که فصلی تاریخی داشت. ما مقابل یکی از بهترین  بود 
که  تیم ها )اشاره به رئال مادرید( بازی می کنیم، تیمی 
فینالیست لیگ قهرمانان است. ما با یک فوق تیم رقابت 
ح شده حول  می کنیم. وی همچنین درباره شایعات مطر
آینده حرفه ای اش که گفته می شد 
لاپورتا قصد اخراجش را دارد، 
اظهار داشت: من فکر می کنم 
ابتدا باید با لاپورتا صحبت کنم، 
اما من آرام هستم. دکو )مدیر 
یوسته  رافا  و  بارسا(  ورزشی 
)نایب رئیس باشگاه( به من رأی 
اعتماد داده  اند. کسی از باشگاه 
چیزی )در مورد احتمال اخراجش( 
به من نگفته است. لاپورتا همیشه با 
من صادق بوده و این را وقتی با هم صحبت 
کرده ایم، نشان داده است. من خبر تازه ای در این باره ندارم 
گر خبری باشد آن را با کمال میل در اختیار شما خبرنگاران  و ا
قرار خواهم داد. من فکر می کنم من و لاپورتا روز دوشنبه یا 
سه شنبه با هم ملاقاتی خواهیم داشت. سرمربی بارسلونا در 
خصوص شعارهایی که هواداران بارسلونا در جریان این بازی 
« گفت: من این  سر دادند از جمله »ژاوی بله، لاپورتا خیر
کار هواداران را دوست ندارم که سوت های اعتراضی علیه 
کسی می زنند یا شعارهایی علیه فرد خاصی سر می دهند. 
با این حال از هواداران مان قدردانی می کنم که همیشه به 
من احترام گذاشته اند. من به دنبال دودستگی نیستم و به 

دنبال اتحاد هستم. 

   تصمیم جدید
سرمربی تیم فوتبال بارسلونا فصل آینده قطعا هدایت این 
تیم را بر عهده نخواهد داشت. سایت رسمی باشگاه بارسلونا 
با انتشار بیانیه ای از برکناری ژاوی هرناندس از سرمربیگری 
این تیم در پایان فصل جاری خبر داد. ژاوی ماه گذشته اعلام 
کرده بود که در پایان فصل جدا می شود، اما خوان لاپورتا 
رئیس باشگاه تلاش فراوانی کرد تا او را به ماندن متقاعد کند؛ 
با این حال نظر لاپورتا تغییر کرد و تصمیم گرفت که سرمربی 
تیم را در فاصله یک سال به پایان قراردادش اخراج کند. 
طبق اعلام سایت باشگاه، لاپورتا دیروز )جمعه( با حضور در 
زمین تمرینی بارسلونا شخصاً به ژاوی اعلام کرده است که 
فصل آینده سرمربی تیم نخواهد بود. طبق اعلام رسانه های 
اسپانیایی؛ یکی از عوامل تغییر نظر لاپورتا برای ابقای ژاوی، 
توافق صورت گرفته با هانسی فلیک، سرمربی پیشین بایرن 
مونیخ و تیم ملی آلمان است. ژاوی 44 ساله که سه سال 
پیش هدایت بارسلونا را برعهده گرفت، در آخرین بازی فصل 
لیگا برابر سویا نیز آبی و اناری ها را هدایت و  کاتالان ها در لا
گردانش خداحافظی خواهد کرد. او در دوران  پس از آن با شا
مربیگری اش در بارسلونا، با این تیم قهرمانی در سوپرجام 

لیگا را به کارنامه افتخاراتش اضافه کرد.  اسپانیا و لا
   جانشین 

جانشین ژاوی هرناندس با بارسلونا قراردادی خواهد بست 
که تا سال 2026 اعتبار دارد. به گزارش نشریه اسپورت، اخراج 
ژاوی هرناندس، آخرین مانع برای ورود یک سرمربی جدید 
کنون همه چیز مهیای  به کادر فنی بارسلونا را هم برداشت و ا
ورود هانسی فلیک سرمربی پیشین بایرن مونیخ و تیم ملی 
کراتی  آلمان است. طبق ادعای نشریه کاتالان؛ فلیک در مذا
که با مدیران باشگاه داشته، کاملاً در جریان محدودیت های 
مالی موجود قرار گرفته و به همین دلیل پذیرفته که با حقوقی 
که 30 درصد کمتر از حقوق ژاوی هرناندس است، کار کند. این 
موضوع شامل حال دستیاران او نیز می شود و از این رو کل 
رقمی که باشگاه به عنوان حقوق به فلیک و دستیارانش در 
یک سال خواهد پرداخت، 18 میلیون یوروی خالص خواهد 
بود. فلیک همچنین پذیرفته که خواسته های خود برای تقویت 
تیم را متناسب با بودجه باشگاه تنظیم کند و حتی الامکان از 
کادمی لاماسیا بهره ببرد. در  ظرفیت های موجود فعلی در تیم و آ
همین حال فابریتزیو رومانو، خبرنگار ایتالیایی نقل و انتقالات 
فوتبال اروپا هم در صفحه شخصی خود در توئیتر خبر توافق 
بارسلونا با فلیک را تأیید کرده و نوشته که این قرارداد دوساله 
است و سرمربی آلمانی دو تن از هموطنانش را به عنوان دستیار 

با خودش به بارسلونا خواهد برد. 

هاشمی: »آتش بس المپیک« را از IOC مطالبه کنیم 
کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان با 
انتقاد از سکوت و استانداردهای متناقض 
و دوگانه جوامع ورزشی بین المللی، از وزرای 
که  ورزش عضو پیمان شانگهای خواست 
مقابل نسل کشی رژیم صهیونیستی، برقراری 
»آتش بس المپیک« را از کمیته بین المللی 

المپیک مطالبه کنند. 
    عضو پیمان شانگهای

گزارش پایگاه خبری وزارت ورزش و  به 
جوانان؛ کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان 
دیروز صبح )جمعه- چهارم خرداد( در ابتدای 
سخنان خود در جمع وزرای ورزش کشورهای 
عضو پیمان شانگهای با اشاره به شهادت 

رئیس جمهور و همراهان ایشان اظهار داشت: 
امروز بنده به عنوان نماینده ملت بزرگ ایران 
در این اجلاس حضور دارم. مردم عزیز ما در 
غم از دست دادن رئیس جمهور مردمی و 
مهربان خود و همراهان پرتلاش و خدمتگزار 
گی های  ویژ به  وی  اندوهگین اند.  ایشان 
اخلاقی و کاری شهید آیت ا... رئیسی اشاره 
ایران  مردمی  رئیس جمهور  گفت:  و  کرد 
اسلامی، مدیری سخت کوش در مسیر رشد 
و تعالی کشور بود و نبودش باعث اندوه ملت 
قدرشناس ایران است. از این فرصت استفاده 
می کنم و قدردان ابراز همدری شما همکاران 
در این اجلاس با غم بزرگ ملت ایران هستم. 

   جنایات 
وزیر ورزش و جوانان با تشکر از میزبانی 
قزاقستان، به جنایت رژیم صهیونیستی علیه 
مردم غزه اشاره داشت و با ابراز تاسف از کشته 
شدن هزاران انسان بی گناه فلسطینی افزود: 
کنون که این اجلاس در حال برگزاری  هم ا
است رژیمی کودک کش در حال نسل کشی 
در فلسطین است. در جنایات اخیر رژیم 
که 72  صهیونیستی بیش از 34183 نفر 
درصد از این تعداد زن و کودک اند در 
تأسف بارتر  و  کشته شده اند  غزه 
این که 243 ورزشکار شامل 164 
و  فوتبالیست 
ورزشکار  ده  ها 

دیگر از این میان، قربانی وحشی  گری  های 
این رژیم شده  اند. 4 استادیوم ورزشی غزه به 
کلی نابود شده و تمامی زیرساخت  های ورزشی 
این منطقه از جمله ساختمان وزارت ورزش و 
جوانان و کمیته ملی المپیک این منطقه مورد 

حمله قرار گرفته  اند. 
    سکوت جوامع 

هاشمی با انتقاد از سکوت جوامع  ورزشی 
این  از  کرد: تاسف بارتر  بین المللی عنوان 
سکوت، اتخاذ استانداردهای دوگانه است 
که به منزله حمایت از این جنایت هاست. 
مگر هدف المپیزم به خدمت گرفتن ورزش 
جهت  در  انسان  جانبه  همه  تعالی  برای 
ایجاد جامعه ای مملو از صلح و حفظ ارزش 
و مقام والای انسانی نیست؟ از طرفی روسیه 
مواجه  ورزشی  تحریم های  شدیدترین  با 
می شود، اما در مقابل رژیمی کودک کش، هیچ 

کنشی نشان داده نمی شود! وا
    استانداردهای دوگانه

وی با بیان اینکه جمهوری اسلامی ایران با 
اعمال استانداردهای دوگانه و سیاست زدگی 
در ورزش مخالف بوده و این مخالفت را بارها به 
طور رسمی بیان کرده است افزود: مخالفت با 
تحریم المپیک زمستانی 2022 پکن و مخالفت 
با تحریم حضور ورزشکاران روس در المپیک 
2024 پاریس نمونه ای از مخالفت ایران با اعمال 
استانداردهای دوگانه است. وزیر ورزش و 

جوانان ایران افزود: با توجه به ارتباط تنگاتنگ 
حقوق بشر و ورزش، در راستای وظایف ذاتی 
سازمان ها و نهادهای ورزشی و مسئولیت های 
اجتماعی آنان نسبت به رخدادهای جهانی، 
پیشنهاد می کنم کشورهای عضو شانگهای 
در جهت حمایت از مردم مظلوم فلسطین 
قطعنامه ای مستقل تصویب کنند و به منظور 
توقف و جلوگیری از تداوم کشتار مردم بی دفاع 
غزه و فاجعه انسانی رفح، طی نامه ای رسمی 
ح اجرای  به کمیته بین المللی المپیک، طر
فوری و زودتر از موعد »آتش  بس المپیک«را 

مطالبه کنند. 
    افزایش تعاملات

هاشمی در بخش دیگری از سخنان خود به 
لزوم افزایش تعاملات و ارتباطات ورزشی بین 
اعضای پیمان شانگهای اشاره کرد و گفت: به 
این منظور پیشنهاد جمهوری اسلامی ایران 
برگزاری جام فوتسال »راه ابریشم« کشورهای 
عضو شانگهای است و امیدوارم دیگر اعضا 
کنند. جمهوری  با این پیشنهاد همراهی 
اولین  میزبانی  است  آماده  ایران  اسلامی 
دوره این مسابقات را برعهده بگیرد.  وی در 
پایان سومین پیشنهاد خود را به نمایندگی 
از دولت ایران ارائه کرد و گفت: با توجه به 
ظرفیت  های موجود در جمهوری اسلامی 
ایران، علاقه مندیم میزبان اجلاس 2026 وزرای 

ورزش شانگهای در تهران باشیم. 


